
RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 12 stycznia 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: przeznaczenia środków finansowych na wymianę okien w budynku 
basenu Szkoły Podstawowej nr 30 w Lublinie 

Rada Rodziców oraz Dyrekcja Szkoły Podstawowej nr 30 w Lublinie po raz kolejny 

zwrócili się do mnie o wsparcie ich działań, których celem jest wymiana „wiekowych" okien 

na szkolnym basenie. 

Panie Prezydencie, po uwzględnieniu mojego wniosku do budżetu miasta na 2022 

rok o przekazanie środków na wymianę izolacji czerpalnego kanału wentylacyjnego 

w budynku szatni, za co dziękuję, zadaniem priorytetowym dla szkoły jest wspomniana 

wymiana okien. Występujące nieszczelności powodują ogromne straty ciep/a 

i niedogrzanie basenu, co ma wpływ na zdrowie uczniów i generuje większe zużycie 

energii. W miejscach nieszczelności, w wyniku różnicy temperatur, powstają zawilgocenia 

i zacieki, co powoduje niszczenie ścian. 

Ze wstępnego kosztorysu wynika, iż wartość tego zadnia określona jest na kwotę 

90 tys. z/. W imieniu Dyrekcji i rodziców uczniów tejże szkoły proszę o przeznaczenie 

stosownych środków na ten cel w budżecie miasta w bieżącym roku. 



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Leszek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin, dnia 5 kwietnia 2022 r. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

dotyczy: przeznaczenia środków finansowych na organizację jubileuszowego 
X Osiedlowego Festynu Rodzinnego, organizowanego przez Parafię 
pw. św. Jana Pawła li w Lublinie 

Już od 10 lat Parafia pw. św. Jana Pawła li organizuje cieszący się ogromnym 
powodzeniem Rodzinny Festyn dla Mieszkańców Wrotkowa. W tym roku odbędzie się on 
26 czerwca br. na terenie Parafii. Współorganizatorem tego wydarzenia jest 
Stowarzyszenie „Zostań z nami". 

To wydarzenie to wielkie święto Rodzin, wiernych i mieszkańców Lublina. Ksiądz 
dr Grzegorz Trąbka Proboszcz Parafii bardzo aktywnie uczestniczy w pozyskiwaniu 
środków na organizację festynu. Niestety nie będą to środki zabezpieczające w pełni 
wszystkie potrzeby organizacyjne. 

Jak wielkie znaczenie dla mieszkańców ma to rodzinne święto miałem możliwość 
zaobserwować podczas corocznego uczestnictwa. Bogaty program, zaproszeni goście, 
znani artyści, licytacje na cele charytatywne i wiele innych atrakcji, a także wspólne 
modlitwy Wspólnoty Parafialnej to wszystko można będzie przeżyć w dniu festynu 26 
czerwca br. 

W imieniu Księdza Proboszcza i mieszkańców proszę o przekazanie na organizację 
tegorocznego festynu kwotę na poziomie ubiegłego roku tj. 10 tys. zł. Za dotychczasową 
pomoc w tym względzie serdecznie Panu Prezydentowi dziękujemy. Dziękujemy również 
Wydziałowi Kultury za życzliwą i merytoryczną współpracę. 

Do wiadomości: 

Proboszcz Parafii pw. Jana Pawła li w Lublinie 

Ksiądz dr Grzegorz Trąbka 



RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 

Lublin , dnia 8.12.2022 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

dotyczy: rozwiązania układu komunikacyjnego w rejonie Szkoły Podstawowej nr 30 
przy ul. Nałkowskich 110 

Panie Prezydencie, zwróciła się do mnie Pani Małgorzata Wiślicka Dyrektor Szkoły 

Podstawowej nr 30 w Lublinie przy ul. Nałkowskich 11 O, z prośbą o pomoc w rozwiązaniu 

problemu, związanego z układem komunikacyjnym w pobliżu szkoły. 

Przedstawiona sprawa jest mi dobrze znana i wiem, że od lat stanowi temat 

wiodący we współpracy Szkoły z rodzicami i mieszkańcami. Jest ona trudna do 

rozwiązania, a dotyczczasowe propozycje ze strony Szkoły nie znalazły aprobaty 

lokalnego środowiska. 

Dlatego zwracam się do Pana Prezydenta o zaangażowanie właściwych wydziałów 

i specjalistów z zakresu organizacji ruchu drogowego i pomoc Szkole w opracowaniu 

najdogodniejszej koncepcji bezproblemowego dowozu dzieci do szkoły. Obecnie dojazd 

jest jednocześnie dojazdem mieszkańców do sąsiednich garaży. Podjazdy podjeżdżające 

pod budynek szkoły nie posiadają możliwości nawrotu w tej ciasnej uliczce. Dochodzi do 

tarasowania drogi i częstych nieprzyjemnych sytuacji pomiędzy kierowcami próbującymi 

wycofać swój pojazd po wysadzeniu dziecka z auta, a tymi którzy wjeżdżają i jadą w 

kierunku przeciwnym. Ustawione przy tej uliczce znaki drogowe nie rozwiązują problemu 

i nie zapewniają oczekiwanej płynności ruchu. 

Podczas rozmowy Pani Dyrektor rozważała utworzenie „mini pętli" nawrotowej na 

terenie szkoły, obok fragmentu zamkniętej ulicy Nałkowskich i wjazdu w uliczkę 

dojazdową, prowadzącą na parking przy wejściu do Szkoły. 

W celu znalezienia najlepszego rozwiązania przedstawionego problemu Pani 

Dyrektor, za moim pośrednictwem, prosi o pomoc ze strony odpowiednich służb miejskich 

w opracowaniu koncepcji dogodnego i możliwego do zrealizowania dojazdu do szkoły. 

Przychylam się do tej prośby i również proszę Pana Prezydenta o pomoc Szkole 

w rozwiązaniu tego trwającego już od lat, uciążliwego dla Szkoły i mieszkańców problemu. 
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RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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Lublin, dnia 9 stycznia 2023 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie: wymiany okien na basenie kąpielowym w Szkole Podstawowej nr 30 
przy ul. Nałkowskich 110 

W nawiązaniu do moich wcześniejszych wniosków do budżetu miasta oraz złożonych 

interpelacji (ostatnia 12.01.2022r.) i zapytań w sprawie przeznaczenia środków 

finansowych na wymianę okien w budynku basenu Szkoły Podstawowej nr 30, bardzo 

proszę Pana Prezydenta o ponowne przeanalizowanie konieczności wymiany okien 

w całym tym obiekcie. 

Z taką prośbą zwrócili się do mnie Rodzice i Dyrekcja Szkoły. 

Występujące nieszczelności otworów okiennych powodują duże spadki temperatury, 

co powoduje duże zawilgocenie ścian i utratę ciepła, a to z kolei generuje większe zużycie 

energii. Przekłada się to również na zdrowie użytkowników basenu. 

Szkoła Podstawowa nr 30 należy do czołówki lubelskich szkół pod względem 

osiągnięć sportowych. Szczególne sukcesy Szkoła osiąga w szkoleniu młodych pływaków. 

Na basenie od lat swoją działalność prowadzi Wodna Akademia pod kierunkiem wybitnej 

pływaczki, lublinianki Pauliny Barzyckiej. 

Bardzo proszę Pana Prezydenta o pozytywną decyzję w tej sprawie. 
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RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

dr Les zek Daniewski 

tel. 603 752 573, e-mail: leszek.daniewski@wp.pl 
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Lublin, dnia 24 stycznia 2024 r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

dotyczy: utworzenia punktu kultury dla dzieci i młodzieży w dzielnicy Wrotków 

Z ogromną radością, ale też dużym uznaniem przyjąłem informację, że Zarząd 
Dzielnicy Wrotków wystąpił z wnioskiem do Pana Prezydenta o utworzenie w dzielnicy 
Wrotków punktu kultury dla dzieci i młodzieży. Jest on zbieżny z moimi wnioskami jakie 
od wielu lat składam jako radny Rady Miasta. 

Dzielnica Wrotków, jako jedna z nielicznych w naszym mieście, jak dotąd nie może 
się poszczycić miejscem gdzie młodzież i dzieci realizują swoje pasje i aktywnie spędzają 
wolny czas. Wierzę, że podjęte w tym kierunku przez lokalnych społeczników działania 
przyniosą upragniony efekt. 

W przeszłości już udało się, m.in. dzięki moim staraniom i życzliwości ówczesnej 
Z-cy Prezydenta Miasta Pani Katarzyny Mieczkowskiej przywrócić funkcjonowanie domu
kultury w oś. Maki przy ul. Olchowej, a także utworzyć, przy zaangażowaniu i poparciu
Z-cy Prezydenta Miasta Pani Beaty Stepaniuk-Kuśmierzak kolejnej tego typu placówki
w oś. Kruczkowskiego. Mam nadzieję, że i tym razem nasze działania w tym zakresie
w odniesieniu do dzielnicy Wrotków przyniosą pozytywne efekty.

Panie Prezydencie, całym sercem popieram inicjatywę nowej Rady i Zarządu 
Dzielnicy Wrotków i proszę o podjęcie działań zmierzających do zrealizowania marzeń 
mieszkańców kilkunaste-tysięcznej Dzielnicy. Proszę o przeanalizowanie przedłożonych 
przez Zarząd Dzielnicy propozycji lokalizacji takiej placówki bądź też polecenie 
odpowiednim wydziałom wyszukania innego bardziej odpowiedniego w tym celu miejsca. 

Do wiadomości: 
1. Rada Dzielnicy Wrotków

� Dć/Q' ?ci,, //C c' /?7 

./ ✓-· . 

//� __;;;?50//.,Z("(;✓4"

2. ks. Wojciech Iwanicki Proboszcz Parafii pw. Miłosierdzia Bożego w Lublinie
3. ks. Grzegorz Trąbka Proboszcz Parafii pw. św. Jana Pawia li w Lublinie


